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REFERAT 

Højbjerg d. 13/3 2023 

 

Vikingeklubben Morgenbaderne v/Ballehage Søbad    

  

 

Bestyrelsesmøde nr 122 – afholdt den 13. marts 2023 

Tilstede: Lone Mark, Ole Stjernholm Svendsen, Dorte Harmsen, Runa Larsen, Palle J. Jensen (ref) 

Afbud: Ann Mønster Frost, Grethe Thaysen 

 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af sidste mødereferat. 

a. Godkendt 

 

2. Siden sidst – kort orientering fra ansvarlige for - tillidsfolk, kommunikation, huset, post. 

a. Tillidsfolk 

i. Det fungerer fortsat fint. Der er stadig god opbakning på alle poster. Det er de frivillige 

kræfter, der er klubbens dna og det, der får klubben til at køre. Tak for alle indsatser. 

b. Huset 

i. Brædderne på trappen foran klubhuset er skiftet og vi kan igen sidde udenfor. Vi er ikke 

imponerede over kommunikationsniveauet og koordineringen fra kommunens side, men pånær 

småting er arbejdet dog efterhånden færdigt. 

ii. I samme ombæring – og for fremadrettet at begrænse vandpåvirkning af brædderne – er 

køkkenvasken og stålvasken indenfor døren nu tilsluttet kloaksystemet. Så sendes 

opvaskevand med sæbe heller ikke direkte ud i naturen. Bemærk dog også, at det betyder, at 

der ikke må skylles sand af i stålvasken – så risikerer vi stoppede afløb.  

c. Post og kommunikation 

i. Vi har modtaget en opfordring til at søge fondsmidler til diverse vedligeholdelsesopgaver. Vi 

ønsker dog ikke at gå videre med dette da klubben kun er ansvarlig for selve huset. 

ii. Vi får jævnthen henvendelser om deltagelse i fotoprojekter, fjernsynudsendelser og podcasts. 

Disse afvises alle venligt men konsekvent. I samme boldgade har vi fået en henvendelse om at 

bidrage med input til en generel vinterbadeapp. Vi er ikke interesserede i at blive mere kendte, 

end vi allerede er. Så heller ikke her ønsker vi at bidrage. 

iii. Gruppen, der arbejder med en eller anden form for jubilæumsudgivelse til næste år hvor 

badeklubben fylder 30 år, mødes jævnligt. Arbejdet skrider frem. 

 

3. Evaluering af midvinterarrangement 

a. Midvintermarkeringen den 21. december 2022 forløb helt som håbet. Der er udelt begejstring for 

faklerne der både kan nydes på selve Ballehage og når man nærmer sig inde fra byen. 

b. Tak for den store opbakning. Den var også med til at sikre, at der var stemmer nok til ”Hvor solen er 

blevet kold”, som vi valgte at holde fast i – i hvert fald denne gang. 

c. Tusind tak til Marianne Stenholdt Bork for en oplysende og humørfyldt tale. Talen vil blive 

tilgængelig og indholdet i den må gerne bruges i andre sammenhænge. 

 

4. Planlægning af forårsrengøring 

a. Forårsrengøringen er lørdag den 15. april. Den dag lukker klubben kl 08:30 og for at kunne gøre 

saunaen ren, åbnes saunaen ikke denne dag. 

b. Kl 8:30 startes der med morgenmad for de, der deltager i rengøringen. 

c. Der vil blive ophængt tilmeldingsseddel så vi ved hvor mange vi bliver, men de enkelte opgaver 

uddelegeres først på selve dagen. 

 

5. Planlægning af sæsonafslutning 

a. Sæsonafslutningen er søndag den 30. april. Det er lidt tidligere end normalt, men ligesom vi tændte 

saunaen lidt senere end normalt vil vi også gerne slukke den lidt tidligere for fortsat at være 

energibevidste. Det er ikke af økonomiske årsager, jf nedenfor. 
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6. Nyt fra kassereren 

a. Vi er 546 betalende medlemmer. 

b. Vi er ikke just fattige  - vi har 438.000 kr. i banken 

c. Regnskabsårets indtægter er 178.000 kr. – udgifterne 57.000 kr. Der udestår dog lidt til skyldig el. 

d. Vedrørende el har vi i øvrigt været beskyttet af fastprisaftale gennem kommunen, så udgiften er ikke 

løbet løbsk. Det gør den heller ikke fremover. Kommunen har indgået ny 4-årig aftale på nogenlunde 

uændrede betingelser. 

e. Hvis ens ballehagemåtte er bortkommet kan man købe en ny formedelst 30 kr. Der sælges dog 

naturligvis kun til medlemmers eget brug. 

 

7. Næste bestyrelsesmøde er planlagt til afholdelse den 16. maj 2023 

 

8. Eventuelt 

a. Vi har fortsat opgaven med renholdelse af stranden omkring klubhuset i sommermånederne (juni, juli, 

august). Sidste års ordning hvor medlemmerne kunne tegne sig for en uge og modtage 

naturaliebetaling (gavekort til restaurant samt vin) var en stor succes, så den gentager vi. Der vil 

komme opslag og man kan IKKE melde sig allerede. 


